

## OUTGOING PRESIDENT'S MESSAGE

It was a great meeting in Fredericton. Thanks to the organizational efforts of Ron Lees and Mark Lulham, attendance at the Annual General Meeting was the highest it's been in years.

As you can see by the inside cover CFMS has a new president. Jon Bartlett will bring a new vibrancy to the presidency; for one thing, he hopes to get around the country to meet as many CFMS members as possible. He deserves the support and backing of the entire membership, and I'd like to be the first to wish him success.

The minutes of the AGM will appear in the Winter Issue of the Newsletter, scheduled for distribution shortly after Christmas.

We have some new directors to the board of CFMS. We'll introduce them to you in the Winter Issue also. And I'd like to continue to urge all CFMS members to send us short notes on their own particular folk music interests. It's that sort of exchange that enables the Newsletter to fulfill its role of keeping the membership informed.

Best wishes for the coming holiday season!

John C. O'Donnell  
President



MESSAGE DU PRESIDENT SORTANT DE CHARGE JACK SHOWS THE GIANT A TRICK.

La réunion à Fredericton a été magnifique. Grâce aux efforts d'organisation de Ron Lees et de Mark Lulham, l'assistance à la Réunion générale annuelle a été, depuis des années, la plus élevée.

L'intérieur de la couverture vous informe que la SCMF a un nouveau président. Jon Bartlett apportera une vibration nouvelle à la présidence; spécialement, il espère voir le plus grand nombre possible de membres de la SCMF dans ses voyages. Il mérite le soutien de tous et j'aimerais être le premier à lui souhaiter plein succès.

Les minutes de la réunion générale annuelle paraîtront dans le prochain Bulletin lequel sera distribué peu après Noël.

Les quelques nouveaux directeurs du conseil de la SCMF vous seront présentés dans le prochain Bulletin. Et je me plais à inviter encore les membres de la SCMF à nous envoyer de brèves notes sur leurs intérêts dans la musique de Folklore. C'est cet échange qui permet au Bulletin de tenir son rôle d'information auprès de tous les membres.

Meilleurs voeux pour la saison des fêtes qui s'annonce!

John C. O'Donnell  
Président